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Föreningens styrelse informerar 

 

Har ni inte fått detta på din E-post så skicka din adress 

till ekonomi@reftelefiber.se så kommer den i  

E-posten i fortsättningen. 

Tanken är att detta medlemsbrev ska komma en gång per 

kvartal. Är det något ni vill att vi tar upp så skriv till 

red@reftelefiber.se 

Styrelsen  

önskar  

er en fin  

vår. 

Kallelse till  

Årsmöte 
 
 

Reftele Anderstorps  

fiberförening  

håller årsmöte på  

Föreningsgården i Reftele  

Onsdagen 19 Mars  

Kl 19:00 

Sedvanliga årsmötesförhandlingar. 

Mötet följs av fika och möjlighet att 

ställa frågor till styrelsen. 

Välkomna 

Mötet där  föreningen bildades och den 

första styrelsen valdes ägde rum i  

Föreningsgården Reftele Söndagen  

2015-02-22.  

Ett intensivt arbete med att värva 

medlemmar, söka bidrag och upphandla 

byggande av anläggningen tog de första 

fyra åren. I februari 2019 anslöts de första 

medlemmarna till nätet. I september 

samma år var alla anslutna.  

Arbetet med att få till bra villkor för våra 

medlemmar tog vid. Slutlig uppgörelse 

med företaget som byggde anläggningen 

så att vi till slut ägde anläggningen. 

Upphandla leverantör av vår uppkoppling 

mot internet samt få till ett bra 

gruppavtal. 

Till slut börjar det mesta falla på plats.  I 

och med detta så har de tio åren gått och 

vi har en fungerande anläggning och 

förening som har medlemmarnas bästa för 

ögonen. Att arrangera ett 

jubileumsarrangemang finns inte i planen, 

men en tanke om ett enormt arbete som 

resulterat i en bra anläggning som vi alla 

har glädje av känns som ett bra sätt att 

fira dessa första tio år. 
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